

New Senior Account Executive, Eastern Canada - North East U.S.

Announcement - December 19, 2014

Please join us in welcoming Pierre Carreau to the Allanson Family as our Senior Account Executive, Eastern Canada - North East U.S.



Pierre has been in the Sign Industry since 1985, having many roles, from neon tube bending to production manager and sales responsibilities. Pierre is well respected within the industry and comes highly recommended.

With his hands on approach, Pierre will maintain sales of legacy products, and with his LED experience he will be an important part in promoting and growing your LED business.

Pierre Carreau

Allanson Senior Account Executive, Eastern Canada - North East U.S.

Email: pcarreau@allanson.com

Cell: 514.566.6901

Joignez-vous à nous pour souhaiter la bienvenue à Pierre Carreau au sein de la famille Allanson à titre de Directeur de compte pour l'est du Canada et du Nord-est des États-Unis.

Pierre œuvre dans l'industrie depuis 1985 et a chapeauté plusieurs rôles, de l'atelier de néon aux ventes. Pierre est très bien respecté et reconnu dans l'industrie.

Avec ses connaissances, Pierre maintiendra les ventes des produits classiques, et de par son expérience dans l'éclairage LED, il sera un atout majeur dans la promotion et le développement du segment LED.